



# Curtain Wall Cleaning Machine

Patented 专利保护

Heitlin curtain wall cleaning machine is a window and facade cleaning unit ideal for buildings up to 60 stories. This unit uses technology similar to a soft touch foam brush carwash with an 2m cleaning path. The wall cleaning machine is suitable for buildings with flat glass facades and windows inset to more than 200mm. Two rear mounted fans and balance system to keep machine against building.

海特林幕墙清洗机是一种建筑幕墙（玻璃和墙面）清洁装置适用于60层楼高的建筑物。该装置采用类似于2米清洁宽度的软质泡沫刷子carwash的技术。墙面清洗机适用于平板玻璃外墙和窗户嵌入超过200mm的建筑物。两个后置风扇和平衡系统使机器与建筑物保持接触。



## Heitlin curtain wall cleaning machine BASE PACKAGE includes:

- Rotating foam brush specially designed to clean windows, window frames, and building exterior (2 type unit)
- 2 rear mounted fans to keep machine against building
- Self calculating balance system
- 2 brush motors to ensure consistent torque and rotation speed
- 1 side brush to clean in corners of building and have a larger cleaning path
- Steel, powder coated frame
- Removable swivel wheels mounted on bottom of frame for easy Transport
- Stainless steel water distribution system, Spraying system, cleaning agent supply automatic control system. Regulator valve to control water consumption
- Anti splash machine cover
- Self hoist and safety lock system
- 2 balloon tires on frame to protect building
- Electrical control box and 100M of electrical cable
- 350ft of 5/16 inch galvanized wire rope
- 100 M water hose
- Full remote control (fans, water, Safety lock, fluid control and brush forward/reverse control)
- 1 year parts warranty

## Heitlin curtain wall cleaning machine OPTIONS:

- Roof lifting hoist with counter weight
- R.O/ D.J. water filtration unit for "spot free" windows
- Water pump station
- Wire winder; 200M maximum (mounts on rooftop outrigger)
- Hand crank reels for water hose and cable management
- Tools parts kit

## Cleaning machine SPECS

	Standard	Metric
Water Pressure	50-80 psi	207 -552 kPa
Water Consumption	2.4 GPM	9.1 LPM
Number of Nozzles	6	6
Voltage	220/380V	220/380V
Frequency	50 or 60 Hz	50 or 60 Hz
Weight	342 lbs (a)	155kg (a)

ⓘ Please note the letters in parentheses reflect the key below .

(a) Doesn't include weight of hoist, water hose, or electrical cable

## Optional Outrigger



[www.serbot.com.cn](http://www.serbot.com.cn)

Copyright 2021



# Curtain Wall Cleaning Machine

Patented 专利保护

Heitlin curtain wall cleaning machine is a window and facade cleaning unit ideal for buildings up to 60 stories. This unit uses technology similar to a soft touch foam brush carwash with an 2m cleaning path. The wall cleaning machine is suitable for buildings with flat glass facades and windows inset to more than 200mm. Two rear mounted fans and balance system to keep machine against building.

海特林幕墙清洗机是一种建筑幕墙（玻璃和墙面）清洁装置适用于60层楼高的建筑物。该装置采用类似于2米清洁宽度的软质泡沫刷子carwish的技术。墙面清洗机适用于平板玻璃外墙和窗户嵌入超过200mm的建筑物。两个后置风扇和平衡系统使机器与建筑物保持接触。



海特林幕墙清洗机基本包括：

- 专门设计用于清洁窗户、窗框和建筑物外部的旋转泡沫刷（2种规格）
- 2套推力风扇，使机器远离建筑物
- 自动计算平衡系统
- 2个刷电机，确保恒定的扭矩和转速
- 1个侧刷，用于清洁建筑物角落，具有较大的清洁路径
- 钢制粉末涂层框架
- 可拆卸的转轮安装在框架底部，方便运输
- 不锈钢配水系统、喷淋系统、清洗剂供应自动控制系统。控制用水量的调节阀
- 防溅机盖
- 自动提升和安全锁系统
- 框架上有2个防撞轮胎，以保护建筑物
- 电气控制箱和100米电缆
- 100米7毫米以上镀锌钢丝绳
- 100米水管
- 全套遥控（风扇、水、安全锁、流体控制和电刷前进/后退控制）
- 1年零件保修

海特林幕墙清洗机协作单元：

- 带配重的屋顶吊装架
- R.O/D.I 用于“无水渍”窗户的水过滤装置
- 泵站（标准：冷水型）（可选：热水型）
- 绕线机；最大200M（安装在屋顶支腿上）
- 用于水管和电缆管理的手摇卷盘
- 工具包

清洗机参数

国际

国标

水 压	50-80 psi	207 -552 kPa
水 量	2.4 GPM	9.1 LPM
喷嘴数量	6	6
电 压	220/380V	220/380V
频 率	50 or 60 Hz	50 or 60 Hz
重 量	342 lbs (a)	155kg (a)

请注意括号中的字母反映了下面的关键点

(a) 不包括吊装、水管或电缆的重量

吊装可选



[www.serbot.com.cn](http://www.serbot.com.cn)

版权 2021